
Op 3 november jl. vond de beeldvormende vergadering over de Kadernota dorpshuizen en 

multifunctionele centra plaats. Vanuit die vergadering stond nog een viertal vragen open. Deze mail 

voorziet in de beantwoording daarvan. 

 

Vraag 1 – Kan er een overzicht gegeven worden van duurzaamheidsmaatregelen die dorpshuizen en 

MFC’s tot nu toe hebben getroffen? 

Jazeker. In bijgevoegd overzicht is per juni 2020 de stand van zaken genomen 

duurzaamheidsmaatregelen weergegeven.  

 

Vraag 2 – Kan toegelicht worden wat de letter D in de opgestelde DMOP’s voor dorpshuizen en 

MFC’s inhoudt? 

De D staat voor duurzaamheid. Er zijn 21 DMOP’s opgesteld. Voor drie MFC’s en drie dorpshuizen die in 

eigendom zijn van de gemeente en vijftien voor dorpshuizen in eigendom van een stichting of een 

vereniging. Voor drie dorpshuizen die in eigendom van de kerk zijn is geen DMOP opgesteld. Dat 

geldt ook voor Het Huis Op Hemert dat in eigendom is van de woningstichting de Kernen. 

      In het DMOP is een tweetal maatregelen opgenomen maar buiten het nieuwe subsidiefonds 

Steengoed gelaten.  

a. Duurzaamheidsmaatregelen die een terugverdientijd hebben van 5 jaar. Denk daarbij aan 

Ledverlichting en zonnepanelen.  

b. Duurzaamheidsmaatregelen die op het moment dat groot onderhoud wordt toegepast kunnen 

worden genomen. Denk daarbij aan het vervangen van het dak waarbij betere 

isolatiemaatregelen worden getroffen. Deze duurzaamheidsmaatregelen zijn over het algemeen 

niet kostendekkend.  

 

Duurzaamheidsmaatregelen die gericht zijn op het energie-neutraal krijgen van het gebouw zijn niet in 

het DMOP opgenomen. De meeste dorpshuizen zien daar van af omdat de status, conditie en 

bouwwijze dit niet toelaten en/of omdat het veel te duur is. De gemeente acht het in het kader van de 

harmonisatie dorpshuizen en MFC’s niet opportuun om over te gaan tot het nemen van energie-

neutrale maatregelen. Dit neemt niet weg dat besturen van dorpshuizen en MFC’s een beroep kunnen 

blijven doen op (andere) subsidiemogelijkheden. 

 

3.) Worden bestuursleden van de Burcht van Haaften betaald? 

Ja, er is sprake van een (onkosten)vergoeding. 

 

4.) Wat is de stand van zaken met betrekking tot de vitaliteitsscans dorpshuizen? 

Bijlage III, bladzijde 64, van de Kadernota dorpshuizen en multifunctionele centra geeft weer welke 

dorpshuizen een vitaliteitsscan hebben verricht en bij welke dat nog niet is afgerond. Door corona is 

in het afronden van de vitaliteitsscans vertraging ontstaan. Zodra ontvangst van iemand van de 

vereniging Kleine Kernen (DKK) mogelijk is vindt afronding van de vitaliteitsscans plaats. Voor het 

opstellen van de kadernota zijn die vitaliteitsscans gebruikt waarvan het bestuur openbaarmaking 

geen bezwaar vond.   

 


